
Hej Karl-Johan, 
Jo vi var kallade till ett möte där man klargjorde den aktuella situationen! 
Måste erkänna att jag fick den uppfattningen att en lösning nåddes där alla parter bidrog på sitt sett, 
senare fick jag höra att så inte fallet….., tråkigt! 
Har nog inte efter det följt med annat än att man inköpt ifrågavarande aktier , har jag rätt ? 
Hoppas en lösning nås , ställer gärna upp om jag kan bidra med nåt?! 
Är nu i Spanien och planerar vara i Finland senast 28/3! 
Känns inte så bra att rättsinstanser inblandade osv.. 
Hoppas bäste Karl-Johan att man når en kompromiss och kan fortsätta framåt , 
Vår värld är nog inte så under kontroll i övrigt heller! 
Ps vi har lunchen på centro på väntelistan ännu! 
H Kjell 


